
 Protokoll fört vid möte med Laholms Bridgeklubb 2023-11-20 

§1. Ordförande Gunilla Johansson öppnade mötet. 

§2. Närvarande: Gunilla Johansson, Lennart Nordberg, Anders Hantoft, Maria Ohlsson, Kerstin Trydell, 

Eva Lena Glimne Thomas Knutsson och Mona Joleby. 

§3. Anders Hantoft ska justera dagens protokoll. 

§4. Dagordningen godkändes. 

§5. Föregående protokoll lades till handlingarna. 

§6. Rapportering från kommittéerna 

Ekonomi 

Klubben har tillgångar på 176 000 kr. 

Tävling och trivsel 

Lördagen den 25 november anordnar klubben DM-mixed. 

Anders hjälper till under lördagen, Thomas har bestämt och lagar menyn, borden kan stå kvar till 

måndagens spel. 

Skinkjakten spelas under tre veckor på samtliga speldagar. Resultatet baseras på de sammanlagda 

resultaten från de tre speldagarna med samma partner. 

KM-par spelas vid fem tillfällen. Resultaten baseras på tre av de fem speltillfällena med samma 

partner. 

12 december spelas Maxis julbordstävling, se inbjudan på hemsidan. Thomas kollar med Maxi om de 

kan sponsra tävlingen med presentkort, som de gjort tidigare. 

Jan Gustavsson bjuds av klubben på julbord, eftersom han ställt upp som utbildare vid tre tillfällen. 

Anders kollar om nybörjarna vill vara med på julbordstävlingen, om intresse finns blir det med en 

egen tävling för dem. 

Handicap 30 + tävling anordnas en tisdag mellan den 1 januari och den 15 mars om intresse finns. 

Lennart tar fram lista. 

Hur lösa trivseln när Thomas slutar? Medlemmarna i klubben ska informeras om Thomas avsägelse 

vid tävlingskvällarna och styrelsen har styrelsemöte den 18 december. 

Utbildning 

Ib Jensen och Jan Gustavsson har haft de senaste tre utbildningskvällarna eftersom Anders och 

Tommy varit förhindrade. 

Material 

Projektorn som ägs av Mellbystrandsföreningen har gått sönder och kommer att ersättas. 

IT/information 

Gunilla kommer att uppdatera hemsidan 



HBF 

Ny styrelse har utsetts på årsmötet. 

§7. Övriga frågor 

Medlemslistan behöver revideras, styrelsen tittar igenom den till nästa möte. 

På årsmötet fick den nya styrelsen i uppdrag att komplettera klubbens stadgar med regler angående 

gåvor till förtjänta medlemmar i klubben. I protokollet skulle stått policy istället för stadgar. Klubbens 

policy kommer att uppdateras vi ett senare styrelsemöte. 

Under styrelsemötet diskuterades resultatet av årsmötet bland annat ordförandes avsägelse, olika 

medlemmars agerande, förra styrelsens agerande samt Thomas och Rolfs avhopp från styrelsen. 

§8. Nästa möte den 18 december. 

§9. Ordförande avslutade möte. 

Mellbystrand dag som ovan 

 

 

Mona Joleby    Anders Hantoft 

Sekreterare    Justerare 

 


